
Prejeli smo pismo

Samoprispevek in Kikljeva
cesta

Iztcku sc lcto 1990, zadnje leto samoprispcvka Rožnc
dolinc. Nas. ki stanujemo Pod Rožnikom zanima, kdaj sc
bodo začela dela na Kikljevi cesti. ki je cdina oslala iz
programa samoprispcvka, na seznamu predvidcnih del za
to leto.

Znane so nam nekaterc ovire. pri pridobivanju raznih
dovoljenj, ki pa so bila po zagotovilu odgovornih oseb
zadovoliivo rešenc. Zaplctlo naj bi sc pri denarju, zaradi
sprcmembe trasiranja ccstc, ki naj bi bilo v prid gostilne
Podrožnik. Ccsta naj bi polekala naravnost preko travni-
ka pod gozdom. mimo spomenika Jancza Kiklja in nc po
prvotni trasi mimo gostilnc Podrožnik. Ncrazumljivo
ostaja dcjslvo, da lahko direktor Trampuž vpliva na načrt
obstoječc ccstc brez prehodnih zagotovil v denarju in
dokumcntih. Vse pogodbe se normalno sklepajo pisno.
V tem primcru ni bilo tako. Pogajalci so nasedli oblju-
bam. ki so bilc danc na tak ali drugačen način. kje in
kdaj? Očitno je gostilna in njen dircktor Trampuž za našo
krajevno skupnost izjema. To sklcpamo na podlagi dose-
danjega načina izvajanja gradbenih del na gostinskem
objektu in okolici. ki je opustošena in ekološko ogrože-
na. Brez vsakega predhodnega dovoljenja si jc prilastil
zemljišče pod gozdom. Na travnik je bil navožcn vcs
gradbeni matcrial. ki je nastal pri adaptaciji objekta, ta
pa sedaj služi za divjc parkiriščc. Tam stoji tudi omcnjen
spomcnik, ki pa jc po tem posegu neviden s ccstne strani.
Tu ne bi naštcvali vscga, saj so za to poklicane odgovorne
službe. Zato pa je naše razmišljanje toliko bolj upravi-
čeno.

Ne zanimajo nas problemi direktorja Trampuža in
njegovi načrti. Zanima nas cesta, ki je močno promctna
in zclo slabo vzdrževana. Zakaj je Kikljeva cesta še sedaj
vprašljiva? Če scdaj ni dcnarja, ko je še dotok denarja iz
samoprispevka. kako bo prihodnje leto. Na vsa ta vpra-
šanja so dolžni odgovoriti podpisniki tega sporazuma.

Stanovalci in najbrž tudi stari poznavalci Podrožnika
z zaskrbljenostjo opazujemo vse to, kar se dogaja že
mnogo lct.

Plačniki samoprispevka na tem področju pričakujemo
pošten odgovor.
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Deponija odpadnega
gradbenega materiala

Tovarna Industrijske gostinske oprcme (1GO), ki stoji
ob Koprski ulici. je že pred leti uredila parkirni prostor
za kakih sto avtomobilov svojih delavcev na travniku
prcd lovarno.

V drugi polovici septembra 1988 so ta parkirni prostor
spct povečali šc za približno toliko avtomobilov, ne da bi
poprcj odstranili rodovitno zemljo. Tovornjaki, ki so
dovažali malerial za nasutje, so vozili iz Koprske kar po
Iravniku. Mchko zcmljišče se je pod težo koles vdiralo in
ostalc so šc danes vidne globoke grde kolcsnice.

V letu 1989 so na desni strani tovarne (gledano iz Kopr-
ske) dozidali šc en trakt. Vcs odvečni gradbeni matcrial
so ledaj odložili kar na rob parkirnega prostora in ga
s tem spet razširili, čcprav ga sedaj nihčc ne uporablja. Sc
nckajkrat naj sc nepotrebno parkiriSčc razširi. pa bo
travnik zasut do ceste. Nekdo je že pripeljal nckaj odpad-
ncga omcta in ga stresel na potke na obračališču mestne-
ga avlobusa številka 1.

Odpadni gradbeni material mcd katerim so tudi poško-
dovane bctonske plošče, cevi večjega premcra in vcliki
kamni je oslal na robu v kupih, ki jih dclno že prerašča
trava, in je sedaj na ogled vsem potnikom mcstnega
avtobusa in mimoidočim tcr obenem dokaz šc vedno
skrajne neodgovornosti do izmučene narave, česar pa
vodilni v tovarni in inšpekcijske službe najbrže nočejo
opaziti.

Nekoliko naprej pri avtobusni postaji mcstnega pro-
meta blizu križišča Koprska-Gerbičeva prcd Murglami
pa je že več kot mesec dni DEPONIRANIH VSAJ
DESET TOVORNJAKOV GRAMOZA.

Kdo ga jc pripcljal, za kaj in kdaj bo porabljcn oziroma
odpeljan, bi morali povedati naši komunalci. Nikakor pa
taka dcponija nc sodi na lcpo urejeno zclcnico ob avto-
busni poslaji. Zanesljivo vem, da se pri naših soscdih ne
obnašajo tako mačehovsko do zelenic in naravc. Vsi
vedo za posledice. če bi se kdo tako spozabil. Pri nas pa
še kar po starem!

Asfaltiranje Redelonghijeve,
Šibeniške in še kaj

Po pripravah - položitev kabla za šest cestnih svctilk,
ki jih do takrat ni bilo, ureditev odtočnih cestnih kana-
lov, utrditev cestišča in pločnikov - so sedmcga avgusta
letos položili asfalt po sredini omenjcnih ulic. Vendar so
Redelonghijevo ulico asfaltirali samo do Splitske, ob
kateri je na levi strani osnovna šola Bičevje in je cestišče
že urejeno, desno stran te ulice pa tudi sedaj niso uredili.
Enako se je zgodilo tudi z Velebitsko ulico v kateri jc
desna stran (mimo blokov) že urejena, leve pa tudi sedaj
niso. Naslednje tedne 14. in 21. avgusta so spet nekaj
urcjali in asfaltirali. vendar do danes 25. avgusta dela šc
niso končana.

In ko je s to ureditvijo okoli 15. avgusta zagorelo šest
cestnih svetilk v Redelonghijevi ulici jih je prav toliko
ugasnilo v Koprski, ki je sedaj v popolni temi z otroškim
igriščem vred.

V petek 24. avgusta 1990 je podjetje Rast z Litijske
ceste na tem igrišču postavilo dve gugalnici s štirimi
različnimi gugali /ne vem, če je bilo tisto s sedežno
deščico na obeh gugalih, ker ga danes 26. avgusla ne eni
ni/. Tudi nekakšen kovinski drog, visok do enega metra,
ki pa je za otroške roke predebel, je že močno razmajan,
ker se beton v prenizkih jamicah še ni dobro strdil, ko so
ga že »preizkušali« nevzgojeni obiskovalci. Pubertetniki
pa dostikrat zavzemajo nizek vrtiljak (tudi igralo), čeprav
otroci, katerim je namenjen, čakajo v vrsti.

V eno polovico peskovnika so tudi pripeljali morda en
kubik mivke, ki je do takrat ni bilo. Žal, pa je v drugi
polovici polno pločevink od piva, stekla in pogorelega
papirja. Torej pravo smetišče, ne pa otroško igrišče.
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